
 

 

Möte byalagets styrelse 2024-11-19 

 

Närvarande: Jane, Mats, Ewa S, Gunilla 

Julstöket: saknas frågor till barn, Daniel fixar. Jane och Daniel bidrar med buxbom 

Hemsidan: diskuterades olika lösningar, Gunilla frågar runt 

Krisberedskap: Gunilla går som representant för byalaget på möte med Simrishamns 
kommun. Mats kommer att representera Kiviks församling. 

Enades om att kalla till möten efter nyår för alla i byalaget där vi diskuterar 
krisberedskap utifrån broschyren som delats ut till alla hushåll. 

Simrishamns kommun möte med byalagen: Detta möte ska handla om förskolan och 
gymnasieskolan. Vi har fått ut statistik som vi diskuterar. Mats och Magda går på 
mötet. 

Antalet gymnasieelever kommer inte att minska så mycket fram till 2029. Pratar 
mycket om hur vi gör det attraktivt att välja Simrishamn. Helt överens om att 
aktiviteter på fritiden betyder mycket. Mer öppet på Benka-di, utbud på 
ungdomsfilmer på biografer (ungdomspris?), träffpunkt för EPA-ungdom, träffpunkt på 
helger saknas. 

Bra personal på skolan och utbudet av praktikplatser spelar också in. 

Förskolan beräknas underlaget minska med ca 15 % till 2029, vilket för Kivik och 
Sankt Olof borde bli ca 5-6 barn på varje förskola. Vår bedömning att förskolor med 
ca 35 barn borde var möjligt ur personalsynpunkt. Viktigt med förskolor nära barnens 
hem. 

Möte om skolan i Kivik: Mats redogör för lite om vad som framkom på mötet. Om inte 
kommunen beslutar att skolan ska vara kvar finns planer på att starta friskola. 

Vid tangentbordet 

Gunilla 

 


